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De 1ste nieuwsbrief van GL Smallingerland  
 
 
Beste GroenLinks-er, 
 
Je hebt kortgeleden een spontaan verzonden kaartje van ons ontvangen met een 
zakje bloemzaad erbij. Dat was onze eerste actie om beter in contact te komen met 
de leden van GroenLinks in Smallingerland. Wij vinden dat belangrijk: zo kunnen we 
horen wat er leeft onder onze leden en kunnen wij jou goed op de hoogte houden van 
wat GroenLinks Smallingerland doet. Je zult daarom de komende tijd meer van ons 
horen, te beginnen met deze nieuwsbrief. 
 
In deze roerige politieke tijden willen wij je graag vertellen wat GroenLinks doet, waar 
wij voor staan en waar wij voor gaan in Smallingerland. Onze fractieleden Lucienne 
Meinsma en Peter Lesterhuis praten je in deze nieuwsbrief bij over het zakencollege, 
het sociaal domein en de gaswinning. 
 
Hierbij kondig ik ook alvast de Algemene Leden Vergadering (ALV) aan, waarvoor ik 
je van harte uitnodig. Deze ALV wordt gehouden op 19 augustus. Op de agenda staat 
een aantal onderwerpen: o.a. blikken fractie en bestuur terug op de afgelopen 
periode, wordt een nieuw bestuurslid gekozen en gaan we brainstormen over 
toekomstige activiteiten en het verkiezingsprogramma voor 2022. 
 
Rest mij om je een fijne vakantie toe te wensen en ik zie je graag op 19 augustus! 
 
Hartelijke groet en blijf gezond, 
 
Sandra Scherstra 
bestuursvoorzitter GroenLinks Smallingerland 
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Nieuws van de fractie  
 

Zakencollege 
 
Na de breuk in de coalitie heeft Ton Baas een verkenningstocht gedaan naar de 
werkwijze en de cultuur van de gemeenteraad, B&W en het ambtelijk apparaat. Hij 
adviseerde onder andere om een zakencollege in te stellen, met wethouders van 
buiten de Smallingerlandse politiek. Dit zakencollege is op 2 juli beëdigd. 
 
GL Smallingerland kijkt hier met gemengde gevoelens naar. Wij waren en zijn 
absoluut voorstander van een zakencollege. Want we hebben nog maar twee jaar te 
gaan tot de volgende verkiezingen en er wachten grote uitdagingen. We waren dan 
ook verheugd dat een ruime raadsmeerderheid voor het zakencollege gestemd heeft. 
Maar we hebben altijd vertrouwen gehouden in ‘onze’ wethouder, Piet de Ruiter. We 
hadden graag gezien dat hij aan had kunnen blijven als wethouder. Hij is naar onze 
mening enorm gegroeid als wethouder, heeft echt hart voor de gemeente en zijn 
aanblijven zou ook goed zijn geweest voor de continuïteit van het beleid. 
 
Het is daarom een grote teleurstelling dat hij niet opgenomen is in het nieuwe college. 
We zullen hem ontzettend gaan missen, en hopen dat hij lekker kan genieten van zijn 
AOW. 
 
Het waren twee bewogen en vaak lastige jaren waarin we veel hebben meegemaakt 
en veel hebben geleerd. Ondertussen hebben we kennisgemaakt met de nieuwe 
wethouders. Wij willen met hen en met de raad samen verder voor een groener en 
socialer Smallingerland. Gedreven en met een positief-kritische houding. We merken 
dat onze verbindende, consistente en constructieve opstelling door de andere partijen 
gewaardeerd wordt. Wij hebben er zin in en we zien we de komende twee jaren vol 
goede moed tegemoet. 
 

Lucienne Meinsma  
fractievoorzitter 

 

 
Sociaal Domein 
 
GL Smallingerland staat voor een groene, sociale en vooral duurzame samenleving. 
Niet alleen nu, maar ook in de toekomst. En juist omwille van die duurzaam gezonde 
toekomst moeten wij nu onze verantwoordelijkheid nemen en de juiste keuzes maken. 
Wij willen niet alleen dat Smallingerland een financieel gezonde gemeente is, maar 
ook dat onze inwoners gezond zijn en gezond blijven. Het welzijn en welbevinden van 
alle Smallingerlanders staat voorop. Dat houdt onder andere in dat we voor onze 
kwetsbare inwoners moeten zorgen en hen moeten ondersteunen waar dit nodig is. 
 
De gemeente staat voor grote financiële uitdagingen. En hoewel de zorgkosten de 
pan uitrijzen, is GL er van overtuigd dat wij juist in deze crisistijd moeten blijven 
investeren in mensen, in onze inwoners. 
 
Organisaties als Caparis en Carins hebben in de afgelopen periode hun jaarstukken 
en visiedocumenten aan de raad voorgelegd. GL Smallingerland heeft ingestemd met 
hun visie en hun beleid. Want we zijn ons goed bewust dat er nog veel verbeterd moet 

 



worden, maar wij hebben wel vertrouwen in deze organisaties omdat wij zien dat zij er 
steeds beter in slagen om hun taken uit te oefenen. 
 

Lucienne Meinsma 
 

  

 

Gaswinning in Smallingerland 
 
De gaswinning in Groningen wordt afgebouwd, maar er wordt nu méér gewonnen uit 
kleine gasvelden. Ook in Smallingerland wil het gasbedrijf Vermillion op meerdere 
plekken extra gas gaan winnen. Smallingerland heeft het ministerie herhaaldelijk laten 
weten het daar niet mee eens te zijn en heeft er alles aan gedaan om Vermillion 
dwars te liggen. Dat mocht niet baten: Vermillion is met meerdere nieuwe plannen 
voor gaswinning onder de Smallingerlandse bodem gekomen. Bij een aantal van deze 
plannen liggen de boorlocaties net buiten onze gemeente. Voor twee gasvelden zullen 
vanuit Nijega en het industrieterrein van Drachten nieuwe boorputten of aftakkingen 
worden aangelegd. 
 
Een werkgroep waar GroenLinks nauw bij betrokken is, heeft ontdekt dat een aantal 
zaken in de plannen niet goed zijn onderbouwd. 
Zo is de schadeafwikkeling bij de gaswinning uit kleine velden niet geregeld. In 
Groningen geldt namelijk het principe van de omgekeerde bewijslast: gedupeerden 
hebben recht op een schadevergoeding tenzij het gasbedrijf kan bewijzen dat hij niet 
verantwoordelijk is voor de schade. In Smallingerland geldt deze omgekeerde 
bewijslast niet. 
Daarnaast wordt bij de berekeningen ten aanzien van bodemdaling geen rekening 
gehouden met het feit dat er plekken in Smallingerland zijn waar twee of meer 
gasvelden boven elkaar liggen. Smallingerland telt ongeveer 38 gasputten. Daarvan is 
een groot aantal putten afgesloten en onder het maaiveld verdwenen. Just deze 
oudere putten kunnen door gebrekkige afdichting gaan lekken, wat uiteindelijk zal 
leiden tot bodemverontreiniging en verzakkingen. 
Tot slot wil men gas gaan winnen op een breuklijn. Het is bekend dat dat tot meer 
mijnbouwschade zal leiden. 
 
 
 
 
 
 
 

 



Ruim 200 mensen hebben bezwaar gemaakt, maar het ministerie heeft alles naast 
zich neer gelegd. GroenLinks overweegt, net als een aantal inwoners en 
groeperingen, om tegen deze uitspraak in beroep te gaan. Want wij denken dat de 
veiligheid van de inwoners op het spel staat. Bovendien passen de huidige plannen 
niet in de overgang naar een duurzame samenleving. 
Wordt dus vervolgd…  
 
 

Peter Lesterhuis 
raadslid 

 

 
  

  
      
   

     
   
 
 

Activiteitenagenda  
  

 

    

19 augustus  Algemene ledenvergadering. De uitnodiging volgt nog.  

 

 

  

  

   

   

   
 



 


